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Člani Izvršnega odbora OKS-ZŠZ 

 

 

Ljubljana, 13.5.2016 

ZADEVA 

ZAPISNIK 14. redne seje IO OKS-ZŠZ 

ki je bila dne, 10.5. 2016 ob 13.00 uri v Olimpijskem izobraževalnem centru v Ljubljani  
 

 

Prisotni člani IO OKS-ZŠZ: Bogdan Gabrovec (predsednik OKS-ZŠZ), Bojan Rotovnik, 
Branko Žnidarič, Damijan Lazar, Dejan Crnek, dr. Milan Žvan, Gregor Benčina, Ivan Levak, 
Iztok Čop, mag. Janez Sodržnik, Metod Ropret, mag. Miran Kos, mag. Vojka Ravbar, Matej 
Erjavec, Miroslav Cerar, Tjaša Andree Prosenc, Tomaž Barada, Tomo Tiringer. 
 
S prisotnostjo 18tih od 21tih članov IO OKS-ZŠZ  je bila zagotovljena sklepčnost. 
 
Opravičeni člani IO OKS-ZŠZ: mag. Stanko Glažar, Martina Ratej, Rok Vehovec. 
 
 
Ostali prisotni: dr. Edvard Kolar (generalni sekretar OKS-ZŠZ), dr. Boro Štrumbelj 
(generalni direktor Direktorata za šport), Irena Oblak (predsednica nadzornega odbora 
OKS-ZŠZ), Petra Robnik (Klub slovenskih olimpijcev), Blaž Perko, mag. Matic Švab, Brane 
Dmitrovič, Alja Pahor, mag. Poljanka Pavletič Samardžija (vsi strokovna služba OKS-ZŠZ). 
 
 
Pred uradnim začetkom seje je potekala krajša predstavitev Olimpijskega izobraževalnega 
centra in dela dejavnosti, ki se v sklopu tega odvijajo. 
 
V uvodu uradnega dela seje je predsednik OKS-ZŠZ g. Gabrovec pozdravil prisotne in 
predlagal spremembo dnevnega reda 14. redne seje IO OKS-ZŠZ s črtanjem točke 
»Sprememba pravil OKS-ZŠZ«, ker se je v postopku priprave gradiv in vsebin za sejo 
pokazalo, da to ni več potrebno, kar bo pojasnjeno ob obravnavi drugih točk dnevnega reda.  
 
Tako predlagani dnevni red je bil s strani prisotnih soglasno potrjen, kot navedeno spodaj: 
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1. Potrditev zapisnikov 13. redne seje IO OKS-ZŠZ z dne 29.3.2016 ter dopisne 
seje IO OKS-ZŠZ z dne 18.4.2016 in pregled realizacije sklepov IO OKS-ZŠZ ter 
pregled aktivnosti 

2. Zadeve Slovenske olimpijske akademije 
3. Zadeve Strokovnega sveta športa za vse 
4. Zadeve Strokovnega sveta za tekmovalni šport 
5. Zadeve področja poslovno marketinške dejavnosti 
6. Zakon o športu 
7. Poročila OKS-ZŠZ za leto 2015: 

 Revizijsko poročilo 

 Poslovno poročilo 
8. Drugo gradivo za obravnavo na skupščini 

- Članstvo 
- Sprememba delegatov 
- Klub slovenskih olimpijcev 

9. Pobude in predlogi 
10. Razno 

 
1. Potrditev zapisnika 13. redne seje IO OKS-ZŠZ z dne 29.3.2016 ter dopisne seje IO 

OKS-ZŠZ z dne 18.4.2016 in pregled realizacije sklepov IO OKS-ZŠZ ter pregled 
aktivnosti v obdobju med sejami 

 
Na zapisnik 13. seje IO OKS-ZŠZ ter na dopisnik aprilske dopisne seje ni prispela nobena 
pripomba, zato je bil na predlog predsednika soglasno sprejet naslednji sklep: 
 
Sklep IO OKS-ZŠZ: 

203-14/16 IO OKS-ZŠZ potrjuje zapisnik 13. redne seje IO OKS-ZŠZ, ki je bila 
29.3.2016. 

 
Sklep IO OKS-ZŠZ: 

204-14/16 IO OKS-ZŠZ potrjuje zapisnik dopisne seje IO OKS-ZŠZ, z dne 18.4.2016. 

 
 
V nadaljevanju je generalni sekretar OKS-ZŠZ dr. Kolar podal informacijo, da so bili vsi sklepi 
predhodnih sej IO OKS-ZŠZ realizirani. Ob tem je opozoril na sklep 12. seje IO OKS-ZŠZ z 
dne 9.2.2016 glede predloga s strani OKS-ZŠZ za imenovanje med člane programskega 
sveta RTV SLO mag. Janeza Sodržnika. Člani programskega sveta so bili s strani državnega 
zbora že imenovani, vendar med njimi ni predstavnika športne sfere. 
 
Generalni sekretar je nadaljeval s poročilom o izvedenih aktivnostih predsednika ter 
generalnega sekretarja v obdobju med zadnjima sejama. 
 
 
 
2. Zadeve Slovenske olimpijske akademije 

 
g. Miroslav Cerar je prisotne seznanil z aktivnostmi, ki so se v obdobju od zadnje seje 
odvijale pod okriljem Slovenske olimpijske komisije, kot sledi: 
 
Slovenska olimpijska akademija 

- Slovenski olimpijski izobraževalni center je pričel z delovanjem 

- Postavljen je del olimpijske učne poti po BTCju 

- Zaključene je projekt olimpijskega plakata 
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- V sklopu projekta na področju »good governance«, ki ga vodi pisarna evropskih 

olimpijskih komitejev, bo na da skupščine OKS-ZŠZ izvedena delavnica pod 

vodstvom strokovnjakov iz Bruslja 

- Potekajo dogovori za vzpostavitev linije za sporočanje nepravilnosti  v športu 

- G. Cerar se je udeležil zasedanj EFPM ter CIFP v tujini ter generalne skupščine 

EUSE na Poljskem, ob čemer je poudaril, da je bil na jej dr. Milan Žvan izvoljen za 

člana njenega izvršnega odbora. 

Komisija za nagrade in priznanja OKS-ZŠZ: 

- 26. 5. zvečer bo potekala podelitev priznanj OKS-ZŠZ športnicam in 

športnikom 

Klub slovenskih olimpijcev: 

- Izvaja se program tutorstva 

- Člani kluba so se udeležili dogodka Moja olimpijska norma ter drugih 

aktivnosti v sklopu dogodkov 15.4. 

 
Dr. Žvan je ob koncu poročila prisotne seznanil, da je skupščina evropske univerzitetne 
športne zveze, ki je od 6. do 9. aprila potekala v Vroclavu na Poljskem, podelila g. Miroslavu 
Cerarju najvišje priznanje, red za zasluge. V obrazložitvi so pojasnili, da je priznanje prejel za 
svoje tekmovalne dosežke, za delovanje na področju fair playa Povedal je še, da je g. Cerar 
imel zelo prijeten in ganljiv govor, za katerega so mu prisotni namenili dolg aplavz. 
 
 
 
3. Zadeve Strokovnega sveta športa za vse 
 
Podpredsednik J. Sodržnik je prisotne seznanil z dejavnostmi, ki so se v obdobju med 
zadnjima sejama IO OKS-ZŠZ odvijale na področju Strokovnega sveta športa za vse: 
 

- Strokovni svet športa za vse je pred svojo 12. redno sejo opravil tudi sestanek vodij 
regijskih pisarn OKS-ZŠZ. Uskladila se je izvedba Športnih iger zaposlenih. 

- V okviru projekta Moja olimpijska norma, so bili izvedeni dogodki na naslednjih 
lokacijah: 

  9.4. Kranj 
10.4. Maribor 
15.4. Ljubljana 
16.4. Koper 
17.4. Novo mesto 

- 6.4. so predstavniki SSŠV sodelovali na 3. sestanku Odprtega foruma športa za vse, 
katerega sklicateljici sta bili Sokolska zveza Slovenije in Fitnes zveza Slovenije. 
Namenjen je bil ureditvi področja usposabljanja v novem predlogu Zakona o športu, 
zato je na njem sodeloval tudi generalni direktor direktorata za športa, ki je predstavil 
pogled države na to problematiko. Doseženo je bilo soglasje ustanovitvi združenja 
zvez s področja športne rekreacije, ki bi skrbelo za to področje in bilo glavni 
sogovornik državi pri urejanju te problematike. 

 
- 13.4. je bil izveden prvi sestanek programskega sveta 11. kongresa športa za vse, ki 

bo tudi letos potekal novembra na Gospodarskem razstavišču. Namenjen bo največji 
populacijski skupini – delavcem oz. zaposlenim. 

 
- 19.4. je bila izvedena novinarska konferenca na kateri je bilo v sodelovanju s 

Planinsko zvezo Slovenije, ZDUS in CNVOS predstavljena problematika uvedbe 
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davčnih blagajn in njihov vpliv na dejavnost društev. Odziv zainteresirane javnosti in 
»politike« je bil sorazmerno velik. Pričakujemo lahko ugodno rešitev v korist 
društvenih organizacij, delno pa je Ministrstvo za finance že odreagiralo s 
spremembo Pravilnika, ki po večini sledi naši pobudi, vendar mejo postavlja na 
5.000eur. Odločitev vseh partnerjev je, da se z zakonsko pobudo nadaljuje. 

 
- 21.4. se je mag. Sodržnik na povabilo generalnega sekretarja WFCS-svetovne 

zveze za delavski šport g.Muse Lamija z njim sestal na njihovem sedežu v 
Wiesbadnu. Pogovori so tekli o postopkih za vključitev naše organizacije v njihovo 
zvezo. Še posebej pa je bilo z izpostavljeno dejstvo, da želimo OKS-ZŠZ z MOL 
pridobiti organizacijo svetovnih delavskih iger. 

 
- 22.4.  je mag. Sodržnik obiskal sedež TAFISE v Frankfurtu, kjer se je z generalnim 

sekretarjem g. Wolfgangom Baumanom pogovarjal o sodelovanju pri izvajanju 
projektov, ki jih Tafisa sofinancira. Pogovor je tekel tudi o izvedbi konference 
TAFISA Europe v septembru in o naši udeležbi na kongresu športa za vse v Jakarti,  
oktobra letos. 

 
- 25.4. smo sprejeli na obisk združenja zamejskih Slovencev Avstrije, Italije in 

Madžarske. Ter opravili delovni sestanek, na katerem so bile dorečene operativne 
naloge za izvedbo jubilejnega, 40.srečanja športnikov zamejskih Slovencev, ki bo 
potekalo v Ljubljani 17. in 18. junija. Ob tem je udeležence sprejel ljubljanski župan, 
g. Zoran Janković, ki je podprl prireditev in obljubil pomoč. 

 
- 7.5. smo izvedli projekt TAFISA – »Vzemite nazaj svoje ulice … vzemite nazaj svojo 

prihodnost!'' v okviru pohoda ob žici. Ob dogodku je prispel na obisk tudi predstavnik 
TAFISE Gaetano Garcia, s katerim so se dorekle vse operativne naloge za izvedbo 
prve konference TAFISA EUROPE, ki bo potekala od 16. do 18. septembra v 
Ljubljani. 

 
- Predsednik SSŠV je v sodelovanju z regijskimi pisarnami OKS-ZŠZ opravil sestanke 

s Občinskimi športnimi zvezami in župani v naslednjih občinah: Mežica, Mislinja, 
Prevalje in Kranjska Gora. 

 
 
 
4. Zadeve Strokovnega sveta za tekmovalni šport 
 
Predsednik Strokovnega sveta za tekmovalni šport g. Iztok Čop je prisotne seznanil z 
dejavnostmi, ki so potekale na tem področju po zadnji seji  IO OKS-ZŠ in izpostavil predvsem: 

- Uvrstitev rokometne reprezentance na Olimpijske igre 
- Pripravo seznama kategoriziranih športnikov za junijski seznam 
- Pripravo na razpis EU projekta Razvoj kadrov v športu 
- Koordinacijo programa meritev in svetovanj, ki po razdelitvi sredstev FŠO bolj 

tekoče poteka, ker NPŠZ lažje načrtujejo dejavnosti tega področja 
 
Predsednik Gabrovec je ob koncu poročila čestital vsem športnikom, ki so se do sedaj uspeli 
uvrstiti v olimpijsko reprezentanco. 
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5. Zadeve področja poslovno marketinške dejavnosti 
 
Podpredsednik Tomaž Barada je prisotne seznanil z dejavnostmi, ki so se v obdobju med 
zadnjima sejama IO OKS-ZŠZ odvijale na področju poslovno-marketinške dejavnosti: 

- Izvedena je bila seja Kluba sponzorjev, kjer so bile predstavljene in potrjene vse 
aktivnosti za OI Rio 2016, vezane na dejavnosti sponzorjev. 

- Predstavljen je bil nov predlog marketinškega programa. 
- Začela se je prodaja olimpijskih izdelkov na Petrolovih poslovalnicah ter v OIC. 
- Na Mednarodni ravni je poleg Coca-Cole, ki sodeluje v projektu Olimpijska norma, 

vstopil v sodelovanje tudi P&G, ki bo doniral 20.000 € v Fundacijo za športnike iz 
socialno šibkih okolij. 

- Pripravlja se dogodek na temo Zavajajočega oglaševanja. 
- Pripravlja se srečanje za partnerje OKS, ki pomembno vplivajo na poslovanje OKS. 
- Z Rokometno zvezo Slovenije ter Spiritom in STO potekajo pogovori o možnosti 

organizacije Poslovnega središča v Riu, dokončna potrditev projekta bo znana v 
roku 10 dni. 

 
 
Po tej točki dnevnega reda sta sejo zapustila dva člana, vendar je bila s prisotnostjo 16tih 
članov izvršnega odbora OKS-ZŠZ od 21tih tudi nadalje zagotovljena sklepčnost. 
 
 
 
6. Zakon o športu 
 
Generalni sekretar dr. Kolar je prisotne seznanil z aktivnostmi, ki so potekale v smeri priprave 
osnutka predloga novega Zakona o športu, za obravnavo na seji IO in uskladitev za 
posredovanje Skupščini OKS-ZŠZ v obravnavo in potrditev. Povedal je, da pripravljen 
osnutek predloga poskuša postaviti interese civilne družbe pred interese države in na ta način 
zaščitit šport v svoji bistvu. Predstavil je glavne konceptualne dele osnutka in prisotne pozval 
k razpravi. V teku te so se oblikovale nekatere dodatne pripombe, ki se nato vk ljučijo v 
gradivo za sejo skupščine za točko dnevnega reda, ki obravnava Zakon o športu. 
 
Sklep IO OKS-ZŠZ: 

205-14/16 IO OKS-ZŠZ potrjuje predlog osnutka Zakona o športu, ki je bil posredovan 
z gradivom za sejo, ki naj se ga, upoštevajoč pripombe s 14. redne seje IO 
OKS-ZŠZ, posreduje z gradivom za sejo 38. redne seje Skupščine OKS-
ZŠZ. 

 
 
7. Poročila OKS-ZŠZ za leto 2015 
 
Na podlagi poslovnega načrta za leto 2015 ter dejanske realizacije je bilo pripravljeno 
obsežno poslovno poročilo za leto 2015, ki je bilo posredovano tudi revizijski službi. Ta je nanj 
podala pozitivno mnenje brez pridržkov, opozorila pa, da je poročilo preobsežno za javno 
objavo (to je na Skupščini in Ajpesu), zato je strokovna služba po priporočilu revizijske službe 
pripravila strnjeno verzijo iste vsebine, pod nazivom Letno poročilo. 
 
Člani IO so obe verziji poročila za leto 2015 prejeli z gradivom in na Letno poročilo je bila 
podana le ena pripomba s strani predsednice Nadzornega odbora OKS-ZŠZ ge. Irene Oblak 
in sicer ta, da je v točki 3.1 potrebno črtati poimensko navedbo zaposlenih, na katere se 
finančna opredelitev poglavja nanaša. 
 
Upoštevajoč gornjo pripombo, je bil na predlog predsednika soglasno potrjen naslednji sklep: 
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Sklep IO OKS-ZŠZ: 

206-14/16 IO OKS-ZŠZ potrjuje tako Poslovno kot Letno poročilo OKS-ZŠZ za leto 
2015 in predlaga skupščini Letno poročilo OKS-ZŠZ za leto 2015 v 
obravnavo in potrditev. 

 
 
 
8. Drugo gradivo za obravnavo na Skupščini OKS-ZŠZ 
 
Komisija za pravne zadeve in organiziranost se je minuli teden sestala in med drugim 
obravnavala vsebine, ki so namenjene nadaljnji obravnavi na seji skupščine OKS. 
Predsednik komisije je predstavil vsebine, na podlagi česar so bili na predlog 
predsednika soglasno sprejeti naslednji sklepi: 
 
Sklep IO OKS-ZŠZ: 

207-14/16 IO OKS-ZŠZ, na predlog Komisije OKS-ZŠZ za pravne zadeve in 
organiziranost, predlaga skupščini OKS-ZŠZ, da se Kettlebell zvezo 
Slovenije sprejme v članstvo OKS-ZŠZ, in se jo uvrsti v skupino »Športne 
zveze in združenja«, pri čemer se Kettlebell zvezi Slovenije predlaga, da za 
ime zveze poskuša najti slovenski izraz. 

 
Sklep IO OKS-ZŠZ: 

208-14/16 IO OKS-ZŠZ, na predlog Komisije OKS-ZŠZ za pravne zadeve in 
organiziranost, predlaga skupščini OKS-ZŠZ, da sprejme sklep, s katerim 
se seznani, da je Tarok zvezi Slovenije prenehalo članstvo v OKS-ZŠZ, in 
sicer na podlagi vloge Tarok zveze Slovenije z dne 8. 4. 2016 za izstop iz 
članstva OKS-ZŠZ. 

 
Sklep IO OKS-ZŠZ: 

209-14/16 IO OKS-ZŠZ, na predlog Komisije OKS-ZŠZ za pravne zadeve in 
organiziranost, predlaga skupščini OKS-ZŠZ, da sprejme ugotovitveni 
sklep, da je naslednjim članicam OKS-ZŠZ zaradi dvakratnega ali 
večkratnega neplačila članarine, kljub ustrezno poslanemu opominu, 
prenehalo članstvo v OKS-ZŠZ: Mednarodna športna zveza Alpe Adria 
(neplačana članarina-4x), Športna zveza občine Gornji grad (neplačana 
članarina-2x), Športna zveza občine Videm pri Ptuju (neplačana članarina-
2x), Športna zveza Gornja Radgona (neplačana članarina-4x), Športna 
zveza Kuzma (neplačana članarina-9x). 

 

V zvezi z gornjim sklepom, je bil sprejet še naslednji sklep: 

Sklep IO OKS-ZŠZ: 

210-14/16 Tiste članice, ki bodo do vključno 24.5.2016 poravnale članarino OKS-ZŠZ, 
se iz predlaganega ugotovitvenega sklepa izloči. 

 

Sklep IO OKS-ZŠZ: 

211-14/16 Komisija OKS-ZŠZ za pravne zadeve in organiziranost poziva Volilno 
komisijo OKS-ZŠZ, da izvede volitve za člana skupščine OKS-ZŠZ izmed 
predstavnikov športnih zvez, ki se pretežno ukvarjajo s športom za vse, saj 
je Zveza za šport otrok in mladine Slovenije prenehala delovati, s čimer ji je 
prenehalo tudi članstvo v OKS-ZŠZ. 
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Sklep IO OKS-ZŠZ: 

212-14/16 Komisija OKS-ZŠZ za pravne zadeve in organiziranost se je seznanila z 
vlogami Sabljaške zveze Slovenije, Atletske zveze Slovenije in Regijske 
pisarne OKS-ZŠZ Ptuj za zamenjavo njihovih predstavnikov v skupščini 
OKS-ZŠZ ter predlaga IO OKS-ZŠZ in skupščini OKS-ZŠZ, da za člane 
skupščine imenujeta predstavnike, ki jih predlagajo Sabljaška zveza 
Slovenije, Atletska zveza Slovenije in Regijska pisarna OKS-ZŠZ Ptuj. 

 
 
 
9. Pobude in predlogi 
 
Na podlagi razprave, ki je tekla že na predhodni seji IO OKS-ZŠZ ter ugotovite Komisije za 
pravne zadeve in organiziranost OKS-ZŠZ, je bil na predlog podpredsednika mag. Janeza 
Sodržnika soglasno sprejet naslednji sklep: 
 
Sklep IO OKS-ZŠZ: 

213-14/16 IO OKS-ZŠZ soglaša z včlanitvijo OKS-ZŠZ v Svetovno zvezo športa v 
podjetjih (World Federation for Company Sport). 

 
 
 
10. Razno 

 
g. Metod Ropret je izrazil zaskrbljenost nad dejstvom, da športna sfera nima več predstavnika 
v programskem svetu RTV SLO, saj si šport vedno težje zagotavlja medijski prostor. 
Predlagal je, da bi OKS-ZŠZ pripravil program z začrtano strategijo pojavljanja 
reprezentančnega špota v medijih ter se sestal z vodstvom RTV SLO na sestanku, na 
katerem bi se dorekle prioritete prikazovanja dogodkov ter športa nasploh. 
 
Predsednik Gabrovec je vodji službe za odnose z javnostmi na OKS-ZŠZ, g. Branetu 
Dmitroviću naročil, naj v okviru možnosti navedeno izvede do majske seje skupščine. 
 
Predsednik je prisotne opomnil še na pomemben termin julijske seje IO OKS-ZŠZ, ki bo 12.7. 
v Ljubljani, na kateri se bo med drugim potrjevalo olimpijsko reprezentanco. 
 
 
 
Seja se je končala ob 15:26 uri. 
 
 
 
Zapisala: mag. Poljanka Pavletič S. 

 
 

Bogdan Gabrovec 
predsednik 


